
Referat af Generalforsamling Grundejerforeningen Bymose Park 16/3-2011. 

Kontingent 750 kr. betales inden d. 30. april og indssettes pa 
foreningen konto i Danske Bank - kontonr: 4845375615 

(Modet lovl ig indka ld t ) - Referent Klavs Riisager. Dir igent Helge Andersen. 
F0lgende husnumre var deltagere. (Samle t ) . 18,13,7 ,3 ,5 ,11,35,57,29,39,55,20,53,43,10 ( ingen 
f u l dmag te r ) 15 s temmer . 

Formandens beretning. 
Der er i arets 10b blevet et m0de i bestyrelsen, samt l0bende korrespondance pr. e-mai l . . 
Derudover har der vaeret angeret en succesfuld sommer fes t + af ten med ca. 25 b0rn og voksne 
de l tagere. 
Bestyrelsen satser pa at gentage festen, forslag er ve lkomne. 
V intervedl igeholde lsen har draenet foreningens kasse kra f t ig t . F0rste 2 maneder 2010 samt de 
to sidste kraevede mange rydninger . 
Dong medde ler at abonnemente t pa lamper st iger med 9 % grundet a fg i f ts t ign inger . 
Kommunen ryddede ingen sne pa skolest ien. Foreningen kontaktede k ommunen , som afv is te 
det te og henviste t i l at st ierne betragtes som pr ivate. Dette modsat te foren ingen sig, dog uden 
held. 
Ve jbr0nd ved udk0rsel t i l Freder iksborgvej bl iver udbedret i foraret af Gr ibvand. 
Bestyrelsen henst i l ler ogsa i ar t i l at vedl igeholde rabatter , haekke, kantstene mh t . uk rud t etc. 
Der er t i l k o m m e t eet enke l t barn b0rn i omrade t - een pige. 
Regnskab gennemgas og godkendes. 
Der va r ingen indkomne fors lag. 
Indtaegterne er uaendret, renterne meget sma. Udgi f ter er uaendret for lys, men snerydn ingen 
var kr. 24.750 (og der er al lerede brugt 7000 af 2011 budget te t for sne) . Samlet g iver de t te et 
underskud pa kr. 9 .711,74. Foreningens opspar ing er der for blevet reduceret. 
Regnskab er bev idnet af Jens Jakobsen og Axel Fischer-Nielsen. 
Forslag t i l reguler ing af kont ingent ti l kr. 750,00. Spg. t i l kont ingent forh0je l sen - pt . er denne 
en ar ig . 
Renover ing af asfalt - hvis udgi f terne t i l revner holder sig under kr. 25 .000, sa foretages disse 
(ved tage t ) . 
Kontingent forhojes (uden indsigelser) til kr. 750 pr. matrikel i Sr. 
Budget te t fremlasgges af Axel og vedtages. 
Axel , Helge, Erl ing, K im, Gert og Revisor Jens genvaelges. 

Der nedsaettes et festudva lg med f0 lgende de l tagere K i r s ten(18) , Gunna r (7 ) , I b ( 3 9 ) , Axe l ( 13 ) , 
Helge ( 5 3 ) , Ole (11 ) og Kim ( 3 ) . Festen afholdes den 10. September 2 0 1 1 . 
Valg af bestyrelse - Formanden er pa va lg , samt to med lemmer : l b , Ole, Klavs, revisor Jens 
supp leanter er v i l l ige t i l genva lg . Alle genva lgt . 

Bestyrelsen ser herefter ud saledes. 

Ib Kristensen, nr. 39 - formand ' Klavs Riisaqer nr. 10 Kim Nielsen nr. 3 - suppleant 
Axel Fischer-Nielsen nr. 13 Benny Nicolaisen, nr. 25 - kasserer Jens Jakobsen nr. 29 - revisor ,.± 
Ole Johansen nr. 11 Helge Andersen, nr.53 Gert Gertsen nr. 5 - suppleant 1 

Genera l forsaml ingen blev a fv ik le t pa 40 m in . 

(Formandens beretn ing i fu ld laengde, foref inde pa bagsiden) 



Formandens beretning pa 

Grundejerforeningen Bymose Parks generalforsamling den 16.marts 2011. 

Siden sidste generalforsamling har der i lighed med tidligere ar kxm vaeret behov for at afholde et 
bestyrelsesmede, samt lidt mail korrespondance bestyrelsen imellem. 

Derudover deltog en del af bestyrelsen i planlaegningen af arets sommerfest som v i igen kunne 
glaede os over blev en hyggelig eftermiddag og aften med nye aktiviteter for de 25-30 born og 
voksne som deltog i festlighederne. 

V i har derfor i bestyrelsen taenkt, at gentage suceesen igen i ar og her er alle velkommen t i l , at 
fremkomme med forslag nar v i senere skal snakke sommerfest 2011. 

Vintervedligeholdelse af vores veje har desvaerre i det forgangne ar vaeret hardt for foreningens 
pengekasse og langt overskredet budgettet som det fremgard af udsendte regnskab. 
Det skyldes selvf0lgelig den meget harde vinter som la i de 2 f0rste maneder af aret og sa igen tidl ig 
vinter allerede midt i november og aret ud. 

Dong energi har igen i ar meddelt, at abonnementsprisen pa vejbelysning som f0lge afgiftsstigning 
+ energioptimering v i l stige med ca.9 % i 2011. 

Da vinteren satte ind bemaerkede v i nok alle, at der ikke blev sneryddet eller saltet pa skolestien. 
Jeg rettede henvendelse t i l Teknik og Vej i Gribskov kommune og gjorde opmaerksom pa, at der 
matte foreligge en fejl da der tidligere ar var foretaget sadan. 
Ansvarlig for dette Torsten Forsberg meldte tilbage at samtlige stier i vort vejomrade var at betragte 
som private faellesveje og derfor ikke vinter vedligeholdes a f kommunen. 
EfteriMgende havde jeg korrespondance flere gange uden positivt resultat, da man fastholdt, at 
ingen veje eller stier i vort omrade ifialge lokalplanen havde litra nr. og derfor ikke var offentlige. 

Mere heldig har v i nok vaeret med at anmelde den saetning ved vejbr0nden lige f0r udkarslen t i l 
Frederiksborgvej. Den har en anden kommunal forvaltning "Grib Vand" tilset og lovet at udbeder 
her i foraret. 

Som tidligere ar v i l bestyrelsen igen henstille t i l grundejerne om ogsa, at vedligeholde sit areal mod 
vej sasom rendesten, graeskant og haek. 

Som aMutning pa beretning vil jeg takke bestyrelsen for godt samarbejde. 

Ib Kristensen. 

Indkomnc forslag: ingen. 


